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Protokoll Generalforsamling 2025

Foren i ngen Ridderrennet

Dato: 11.juni 2025
Sted: ldrettens hus og digitalt



Saksl iste generalforsaml ing 2025

Styreleder fungerte som møteleder inntil ordstyrer er valgt.

1 Velkommen fra styreleder
Apning av generalforsamlingen ved styreleder Tom Bratlie

2 Konstituering av generalforsamling

2.1. Godkjenning av delegater / fremmøtte representanter:
Antalltelles opp og godkjennes på møte.

Vedtak:
Listen over de fremmøte representantene godkjennes, totalt 11 delegater

2.2.. Godkjenning av innkalling til generalforsamlingen.

Vedtak:
lnnkallingen godkjennes.

2.3. Valg av dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og
representanter til à underskrive protokollen.

Møteleder:
Referent:
Tellekorps:
Protokollu nderskrivere:

Martin Kaasgaard Nielsen
Martin Feiring Sletten
Tommy Kristoffersen og Arne Fagerlie
Carina Høie Øslebø og Anne-Mette Bredahl

Dagens forretningsorden :

1. Generalforsamlingen ledes av den valgte dirigenten.

2. Protokollen føres av den valgte referenten

3. Øvrige møtende uten stemmerett, skal ha talerett i de saker de skal
representerei prese ntere. Generalse kretær har talerett i al le sa ker.
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4. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens
navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på sakslisten. Nye forslag kan ikke settes
fram etter at strek er satt, eller saken er tatt opp til votering.

5. Alle vedtak og valg avgjøres ved flertall av de avgitte stemmer. Blanke stemmesedler teller
ikke, og regnes som ikke avgitte stemmer.

6. Forslag og vedtak føres inn i protokollen, med antall avgitte stemmer for og mot.

7. Vedtektsendringer krever 213 flerlall.

Vedtak:
Forslag til dirigent, forretningsorden, referent, tellekorps og personer til å
underskriveprotokoll godkjennes.

2.4. Godkjenning av sakslisfen

1. Velkommen fra styreleder
2. Konstituering
3. Styrets årsberetning 2024
4. Regnskap og revisors beretning2024
5. Planer og budsjett 2026

5.1 Videre planer 2025 og planer 2026
5.2 Budsjett 2026

6. Fastsettelse av medlemskontingent 2026
7. lnnkommende saker

7.1 Forslag som ikke angår vedtektene
7.2 Forslag som angår dagens vedtekter

8. Valg
8.1 Valg av styremedlemmer
8.2 Valg av valgkomite
8.3 Valg av revisor

9. Avslutning

Vedtak:
Saksliste godkjennes

3 Styrets årsberetning 2024
Styrets forslag til årsberetning ble sendt ut som vedlegg i saksdokumentene

Vedtak:
Arsberetning tas til orientering, og generalforsamlingen godkjenner styrets forslag til

årsberetning for 2024.
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4 Regnskap og revisors beretning 2024
Regnskap og revisors beretning ligger som vedlegg i saksdokumentene.

Vedtak:
Regnskap og revisors beretning for 2024 godkjennes

5 Planer og budsjett for 2026

5.1. Videre planer 2025 og planer for 2026

Styret arbeider med fire overordnede målsettinger for 2026

Økonomiske rammebetingelser
Øke kjennskap til Ridderrennet
Gjennomføre Barnas Ridderuke og Ridderuka etter faste rammer
Videreutvikle Riddercamp og BikeRiddercamp

Økonomiske rammebetíngelser
Foreningen har siste årene hatt faste inntekter - mellom 5 og 7 millioner. For å gjennomføre

faste aktiviteter kreves det inntekter i det øvre sjiktet av dette intervallet. Den største
enkeltstående inntekten har vært støtte fra Kultur- og Likestillingsdepartementet. Denne har

de to siste årene vært pà 2,5 millioner. Tilleggsbevilgningen på 1 million i 2024 sees på som

ekstraordinær økning og ikke noe som foreningen skal budsjettere med i årene som kommer
Nest største inntekten har vaert fra BufDir, denne har vært gått gradvis nedover siste årene
og signalene er at denne trenden fortsetter.

Forsvarets bevilgning med ressurser til gjennomføring av Ridderuka reforhandles i 2025.
Denne bevilgningen skjer fra Forsvarsbudsjettet, og signalene er at Forsvaret må prioritere

tøffere i årene som kommer.

Norges idrettshøgskole bidrar årlig med opptil 250 studenter som utgjør hovedparten av
<ledsagertjenesten>. Nytt rektorat ved skolen starter opp høst 2025, foreningen vil jobbe for
samme gode samarbeid med nye ledelsen.

Utover dette vil det bli fulgt opp med aktuelle søknader og samarbeid med Lions og

Foreningen for Synshemmede. Med økt inflasjon og tydeligere prioriteringer blant
nåværende samarbeidspartnere er foreningen avhengig av å tilknytte seg nye partnere

Styret har bedt administrasjonen øke aktivitet mot potensielle partnere.

Øke kiennskap til Ridderrennet
Foreningen Ridderrennet har gjennom tiår vært en ledestjerne for inkludering og mangfold til

idrett og aktivitet. Det er derimot lenge siden Ridderrennet sine aktiviteter har fått plass i

mediebildet, som påvirker kjennskapen spesielt blant yngre befolkning - både i vår
målgruppe og samfunnet generelt. Serien <Team Pølsa> på NRK har bidratt til økt bevissthet
nasjonalt og har skapt en unik mulighet for alle aktører som jobber med dette daglig - som
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foreningen gjør. Styret har ambisjoner om å bruke denne muligheten med økt tilstedeværelse
på aktuelle arrangementer og møteplasser, samtidig ønsker styret å løfte arbeidet med

målrettet kommunikasjon.

Giennomføre Barnas Ridderuke og Ridderuka etter faste rammer
Styret mener rammen for gjennom'føring av Barnas Ridderuke med stabilitet i

arrangørgruppa, samarbeidspartnere og frivillige leverer på ønsket nivå. Ridderuka og

Ridderrennet har under gjennomføring i 2024 og 2025 veert på ønsket nivå. Dette gjenspeiles

også i evalueringen foreningen har utført hos deltakere, samarbeidspartnere og frivillige.
Styret mener foreningen nærmer seg det ambisjonsnivået vi kan ha ut fra
rammebetingelsene som ligger.

Videreutvikle Riddercamp oq BikeRiddercamp
Styrets ambisjon er at alle foreningens faste aktiviteter skal gjennomføres. Dessverre har
foreningen fått avslag på søknad om støtte til gjennomføring av BikeRidderCamp og

opplever nedgang i deltakelse til Riddercamp. Styret ønsker derfor å arbeide for å
videreutvikle arrangementene.

5.2, Budsjett 2026

Tallene under viser en grov oppstilling estimert årlige driftskostnader for 2026. For aktiviteter
gjenspeiler kostnaden siste gjennomføring med estimert prisvekst, inkludert lønnskostnader
og driftskostnader til de ulike aktivitetene. Administrative kostnader er et grovt anslag som
inkluderer generalsekretær, styrearbeid og øvrige administrative ressurser/utstyr.

Avdeting

Bundne midter

Frie midter

Sum inntekter
Administrasjon/drift
Barnas Ridderuke

Ridderuka

Riddercamp

Bike Riddercamp

Sum kostnader
Budsjettert resuttat

Betøp

3 475 000

3 360 000

6 835 000

1 800 000

300 000

4 600 000

200 000

6 900 000

65 000

Vedtak:
Plan og budsjett for 2026 tas til orientering og godkjennes med forbehold at beløpene i

støtteordninger ikke går ned.
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6 Fastsettelse av medlemskontingent for 2026

Det er ikke kommet forslag om økning av medlemskontingenten. Styret foreslo derfor at
medlemskontingenten for 2026 står uendret.

Vedtak:
Medlemskontingenten settes til

Personlig medlemskap: kr 350
Medlemskap forening: kr I 500
Medlemskap bedrift: kr 3 000

7 lnnkommende forslag
Styret har mottatt totalt 2 innsendte forslag/saker til generalforsamlingen 11. juni 2025

7.1. Forslag som ikke angàr vedtektene

7.1.1 Ridderuka qiennomføres på 5 daqer
Forslagsstiller: Jens-Olav Johannessen

Hvert år blir det arrangcrt Ridderenn. I den forbindelse har flesteparten av deltakeme vært til stede på

Beitostølen i I uke. Altså 7 dager.

Jeg vil derfor foreslå følgende:
Ridderuken reduseres fral Til5 dager. Det vil i praksis si at deltakere, ledsagere og andre støttespillere

kommer tirsdag og er til søndag morgen. I praksis vil det si at en kan avholdo de aktiviteter som blir
gjennomført onsdag, torsdag, fredag og lørdag. Ridderuken kan ha offentlig åpning inne tirsdag kveld.
Avslutning av ridderuken kan en ha etter målgang av Ridderrennet på lørdag og da ha det ute i
sammenheng med premiering.

Skulle det derimot være slik at noen ønsker å komme søndag og bli til søndag så kan det være greit. I
praksis, får de da tildelt bosted fra søndag og må selv betale for søndag og mandag uten tilskudd på

leieforholdet.

I praksis vil derfor også transporten til ridderuken bli flyttet fra søndag til tirsdag, mens hjemreise

følger dagens transport opplegg.

Jeg mener at ridderuken har godt av en endring i sitt opplegg.

Skulle det være slik at dette blir godkjent så håperjeg at endringen blir innført fra2026 eller senest i
2027. Jeg er innforstått med at dette kan ta tid.

Vedtak:
Saken tas ikke opp til realitetsbehandling på generalforsamlingen, men et spørsmål om

varighet på Ridderuka inntas i evalueringen for 2026. Basert på denne responsen vil styret
vurdere om forslaget skal realitetsbehandles ved en senere anledning.
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7.1.2 Nv plakett oq nvtt plakettsvstem.

Forslagsstiller: Arne Fagerlie og <logistikkgruppa))

Under premieseremonien på lørdag, deles det i dag ut Plaketter for gjennomførte Ridder
renn/uker etter 10 år (bronse), 15 år (sølv) og 20 år, 25 âr, 30 är, 40 àr og 50 år (gull).
Utdelingen er meget høytidelig og kommer etter at medaljene for selve Ridderrennet er delt
ut. Utfordringene med plakettsystemet i dag er følgende:

1. Det har vært vanskelig å registrere hvilke deltakere som skal ha hvilke plaketter!

2. Etter å ha oppnådd gullplakett for første gang (20 år) får deltakerne den samme
gullplaketten etter 25, 30, 40 og 50 årl

3. Det har vært en metallplate på plaketten der en skulle gravere inn deltakernes navn,

men dette har ikke fungert og har vært kostbart.
4. Dagens plaketter er lite moderne, tunge i vekt og det er kostbart å produsere alle

plakettene.

5. System for registrering av antall gjennomført, må fanges bedre opp ved påmelding hvert

år og kvalitetssikres før utdelingen!

Vedtak:

lnnspillene oversende styret som skaljobbe videre med dette frem mot Ridderuka 2026.

7.2. Forslag som angàr dagens vedtekter
Ved fristens utløp var det ikke kommet inn saker til generalforsamlingen som angår
vedtektene.

I Valg

8.1 Valg av styremedlemmer
Valgkom iteen presenterte innstillin gen på generalforsam lingen.
Valgkomiteen består av Rainer Henriksen, Arne Fagerlie og Erik Lindh

lngen benkeforslag

Dagens styresammensetni ng

Styreleder Tom Bratlie - ikke på valg.
Nestleder Christian Jensen - ikke på valg
Astrid Nyquist - ikke på valg.
Mariann Marthinsen - ikke på valg.
Svein Brynhildsvoll - ikke på valg.
Bente Asen Sørum - på valg.
Tove Linnea Brandvik - på valg.
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Val gkomiteens i n nstill in g ti I nye styremedlemmer:

Tove Linnea Brandvik, gjenvalg.
Lars Tore Ronglan, nytt styremedlem.

Vedtak:

Styreleder Tom Bratlie - Fortsetter
Nestleder Christian Jensen - Fortsetter
Astrid Nyquist - Fortsetter
Mariann Marthinsen - Fortsetter.
Svein Brynhildsvoll - Fortsetter.
Tove Linnea Brandvik, velges for en periode på to år
Lars Tore Ronglan, velges for en periode på to år

Det bemerkes at mindre enn halvparten av styremedlemmene er på valg. Det bør tilsiktes at

halvparten velger år jf. vedtektene.

8.2 Valg av valgkomite
Valgkomiteen har i 2024 bestått av følgende personer:

Rainer Henriksen (leder)
Arne Fagerlie
Erik Lindh

Styrets forslag til ny valgkomite Íor 2025

Rainer Henriksen (leder)
Erik Lindh
Bente Asen Sørum

Varamedlem: Arne Fagerlie

Bente Asen Sørum velges inn i valgkomiteen. Arne Fagerlie velges til varamedlem.

Vedtak:
Rainer Henriksen velges for en periode på et år
Erik Lindh velges for en periode på et år
Bente Asen Sørum velges for en periode på et år

Varamedlem: Arne Fagerli velges for en periode på et år
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Valg av revísor

Styret foreslår at Finn Jarle Lund Mathisen fortsetter som revisor

Vedtak:
Finn Jarle Lund Mathisen fortsetter som revisor.

Signatur:

Bredahl Carina Høie Østebø
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